
معاون وزیر جهاد کشاورزی:کشور
نیازی به واردات گندم ندارد

معاون وزیر جهاد کشاورزی گفت: به هیچوجه اجازه ورود گندم را به
کشور نمیدهیم.

کشاورز اظهار کرد: با توجه به تولید مکفی گندم به هیچ وجه
وارداتی در این زمینه وجود ندارد.

وی با بیان اینکه وزارت جهاد کشاورزی به هیچوجه اجازه ورود گندم
را به کشور نمیدهد، افزود: هیچ نیازی به این کار نیست و نخواهد

بود چراکه روند تولید ادامه خواهد داشت.

کشاورز تصریح کرد: تابحال نیازی به واردات گندم نداشتهایم و بعد
از این هم نخواهیم داشت چراکه محصول تولیدی به لحاظ کیفی عالی

بوده و به هر میزانی که بخواهیم در کشور موجود هست.

معاون وزیر جهاد کشاورزی، میزان تولید گندم در کشور را مازاد بر
نیاز مصرفی اعلام کرد و گفت: در حال حاضر بیش از ۱۵ ماه گندم
ذخیره داریم. مسئولیت اصلی وزارت جهاد کشاورزی تولید است تا

وابستگی کشور کم شود.
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